

[Home](#) ▶ [News and announcements](#) ▶ [News](#) ▶ [Enforcement news](#)

SFC commences false trading prosecution against retail investor

2 Jul 2020

The Securities and Futures Commission (SFC) today commenced criminal proceedings at the Eastern Magistrates' Court against Mr Ke Wen Hua for alleged false trading in the shares of Carry Wealth Holdings Limited on 4 September 2012 (Notes 1 & 2).

The Court adjourned the case to 27 August 2020 for plea-taking after Ke asked for more time to obtain legal advice at today's hearing.

End

Notes:

1. The alleged false trading constituted an offence contrary to section 295 of the Securities and Futures Ordinance.
2. Carry Wealth Holdings Limited was listed on the Main Board of The Stock Exchange of Hong Kong Limited in 2000.

Page last updated : 2 Jul 2020

[主頁](#) ▶ [新聞稿及公布](#) ▶ [新聞稿](#) ▶ [執法消息](#)

證監會對散戶投資者展開虛假交易檢控

2020年7月2日

證券及期貨事務監察委員會（證監會）今天在東區裁判法院對柯文華（男）展開刑事法律程序，指他涉嫌在2012年9月4日就恒富控股有限公司的股份進行虛假交易（註1及2）。

柯在今天的聆訊中要求有更多時間以取得法律意見，法院遂將該案件押後至2020年8月27日進行答辯。

完

備註：

1. 有關涉嫌的虛假交易構成違反《證券及期貨條例》第295條的罪行。
2. 恒富控股有限公司於2000年在香港聯合交易所有限公司主板上市。

最後更新日期：2020年7月2日